
ze zased,ání o
konaného dne 6,l 1.2024 na Tuchlovice, U Staré školy 83 od l8,00 hodin

zaháiení zasedání zastupitelstva
Žasedáni Zastupitelstva obce Tuchlovice (dále též jako ,,zastupitelstvo") bylo zahájeno V 18:00

hodin starostou obce Mgr. Jaroslavem Poštou (dále jako ,,předsedající").
předsedající přivítal přitomné zastupitele a občany obce, konstatoval, že je přítomno 14

zastupitelů a zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné. Zastupitel obce Tomáš Linc se řádně

z jednáni omluvil. I< zápisu z minulého jednání zastupitelstva nebyly vzneseny žádné

připomínky. Zápis by| řádně podepsán ověřovateli aje platný.
zapisovatelkou dnešniho zastupitelstva jmenoval předsedající zanetu pecháčkovou.

Navržený program jednání:
1. Schválení programu jednání
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Rozpoětové opatření č. 12 ač.I3l2024
4. Dar třetiny pozemku p.č. I339l2 v k.íl. Tuchlovice
5. Zmény v OZV Obce Tuchlovice
6. Zmény svozů odpadu SKO
7. Odpadový manažer-report o činnosti
8. Rozhodnutí rady obce-změna právních vztahů (nájem - vjpůjčka) pro ZS a z. s.

9. Rekonstrukce místních komunikací - vývoj v jednotliv,ých lokalitách
10. Místní komunikace Na Ž erabách - finalizace smluvního vztahu
1 1 . Návrh finanční spoluúčasti na opravě kostela a jeho okolí
12. Ostatní
13. Diskuse
í4. Závér

Návrh usnesení é, Z-11-01l2024z
Zastupitelstvo Obce Tuchlovice schvaluje program zastupitelstva z 6.listopadu 2024

Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti:
Usneseni bylo schváleno
2. volba ověřovatelů zánisu
Předsedající navrhuje ověřovateli zápisu ověřovateli zápisu Milenu Reckziegelovou a Jiřího
Hlavsu.
Návrh usnesení ě, Z-11-02l2024l
Zastupitelstvo obce určuje ověřovateli zápisu Milenu Reckziegelovou a Jiřího Hlavsu.
Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0

Usneseni bylo schváleno
3. Rozoočtové opatíeni č.1212024 a č,l3l2024
Předsedající seznámil přítomné s rozpočtovjm opatřením č.1212024 a ó.1312024

Návrh usneseni č, 2-11.0312024:
Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí rozpočtové opatření č.1212024 a č.1312024
VÝsledek hlasování: Pro:
Usneseni bylo schváleno
4. Dar třetinv rrozemku p.č.1339/2 v k.ú. Tuchlovice
Předsedající seznámil přítomné s daíovací smlouvou na 1/3 pozemku p.č. 1339/2 vk.ú,
Tuchlovice, která obsahuje i věcné břemeno užívání.
Návrh usneseni č. 2-11-0412024:
Zastupitelstvo obce po projednáni schvaluje darovací smlouvu na 1/3 pozemku parc. é. 133912

o výměře 70 m2, ostatní plocha, v katastrálním území Tuchlovice se smlouvou na věcné
břemeno chtue a jizdy na pozemek.

0 Zdrželse: 0

14 Proti: 0

Zdržel se: 0

7,drž.el se,. 0
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Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0
Usnesení bylo schváleno
5. Změnv v OZV Obce Tuch|ovice
Místostarostka obce seznámila s nutnou aktualizací původních OZY č.4, 5,612016 a \l202l.
Návrh usnesení č. 2-11-0512024:
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje nové OZV taktÓ:

aý k zabezpečeni mistních záležitostí veřejného pořádku na veřejných prostranstvích,

b) k zajištění udržování čistoty ulic a jiných veřejných prostranství,

c) pravidla pro volný pohyb psů na veřejného prostranství,

d) o stanovení obecního systému odpadového hospodářstvi 112021

Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti:
Usnesení bylo schváleno
6. Změny svozů odpadu SKO
Místostarostka obce seznámila přítomné s návrhem změny svozů směsného komunálního

odpadu (SKo) s účinností od L 1.2025. Dále seznámila přítomné s navrženým jednáním se

společností AvE a s obcemi zapojenlinni do MAs svatováclavsko. k tomuto bodu jednání byl
nawžen protinávrh usnesení, o kterém se hlasovalo jako prvním v pořadí.

Návrh usnesení š, 2-11-06-112024:
Zastupitelstvo obce po projednání:

a) schvaluje pokračování současné frekvence svozu SKo, íj. zachovátti týdenniho a l4ti
denního svozu,

b) schvaluje zménl OZY o místním poplatku. Zména se týká zvýšení poplatku na !2@
Kč týdenní a 800 Kč 14tidenní svoz na osobu.

Zdtželse: 0

0 Zdrželse: 0

Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 12

usneseni nebylo schváleno

Návrh usnesení č. Z-11.06-1112024l
Zastupitelstvo obce po projednání:

a) schvaluje pouze na l4tidenní fiekvenci svozu SKO s návrhem opatření na ,,řešení
přebytků SKO" (náhradní pytle, odvoz na sběmé místo, náhradní popelnici apod,).

b) schvaluje zménl OZY o místnim poplatku. Změna se týká zvýšeni poplatku na 800 Kč
za osobu za 14-tí denni svoz.

Výsledek hlasování: Pro: 12 Proti: 2 Zdržel se,. 0
Usnesení bylo schváleno
Návrh usnesení č. 2-11-06-11112024z

- bere na vědomí budoucí jednriní se společnosti AVE, které je stanoveno předběžně na
14. 11.2024.

Z<Irže| se:

Výsledek hlasování: Pro: 14

Usnesení bylo schváleno
7. odpadový manažer-report o činnosti
Místostarostka obce seznámila přítomné s dokumentem
činnosti v uplynulém období."
Návrh usnesení ě. Z-11-0'l 12024:
Zastupitelstvo obce po projednání:
a) bere na vědomí:
- report o činnosti odpadového managera, která předstal,uje souhm činností prováděných v
rámci odpadového hospodářství obce za dané obdobi.
- výsledky kontrol a inspekcí provedených Odpadovým managerem v souladu se zákonem o

odpadech a příslušnou legislativou.
b) schvaluje:
- průběžné plnění činností odpadového manažera.

Proti: 0 Zdrže|se:. 0

,,Odpadoý manažer - Repott o

ó. listopadu 2()24



- případné návrhy a doporučení OM na zlepšení systému nakládání s odpady a jejich realizacr.
Výsledek hlasování: Pro: 12

Usnesení bylo schváleno
Proti: 0 Zdržel se: 2

Předsedající seznámil přítomné s návrhem rady obce na zmény právních vztahů pro zapsané
spolky v obci. Orgánem obce příslušným k rozhodnutí o nájmu a výpůjčce je rada obce.
Návrh usnesení ó. 2-11-0812024:
Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí rozhodnutí rady obce, tj.: Smlouvy o nájmu
(pro zapsané spolky v obci) budou od 1.1.2025 nahtazeny smlouvami o výpůjčce. Nově bude
výpůjčka poskytnuta ZŠ Tuchlovice i na tělocvičnqtzn,, že nájmy z tělocvičny budou příjmem
ZŠ Tuchlovice.
Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0
Usnesení bylo schváleno
9. Rekonstrukce mistních komunikaci-vývoi v iednotlivÝch lokalitách
Předsedající a Jan Procházka (TDI) seznámili přítomné s wývojem rekonstrukce mistních
komunikací v obci.
Návrh usnesení č. 2-11-0912024:
Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí současný stav rekonstrukce místních
komunikací v obci (čtyři stavby) a odůvodnění víceprací, které jsou s rekonstrukcí spojeny.
Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdrželse: 0
usnesení bvlo schváleno
10. Mistní komunikace Na Zerabách-finalizace smluvniho vztahu
Předsedající seznámil.přítomné s rozhodnutím rady obce na finalizaci smluvního vztahu
zhotovitelem MK Na Zerabách.
Návrh usnesení č, 2-11-10l2024l
Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí rozhodnutí rady obce na řešení ťtnalizace
smluvniho vztahu se zhotovitelem Mk Na Žerabách.
Výsledek hlasování: Pro: 14 Proti: 0 Zdrželse: 0
Usnesení bylo schváleno
11. Návrh íinanční snoluúčasti na opravě kostela a ieho okolí
Předsedající seznámil přítomné s náwhem spoluúčasti obce na opravě věže kostela a jejího
okolí.
Návrh usnesení ě, Z-11-11l2024z
Zastupitelstvo obce po projednání:

a) konstatuje, že stav věže kostela a jejího okolí je v neuspokojivém star,rr

b) doporučuje vyvolat do jednoho měsíce jednání s famostí, na kterém bude rozhodnuto o

dalšim postupu nutných oprav kostela sv. Havla.

Zdržel se,. 0

Zdtželse: 0Výsledek hlasování: Pro: 14
Usnesení bylo schváleno
12. Ostatní
Seznámení se stavem jednání se společností DIAMO o bezúplatném převodu odvalu Dolu
Tuchlovice a seznámení s návrhy řešení rozšířeného vandalismu na obecnim majetku, ktery se
v posledních dnech značně rozšířil.
13. Diskuse
V rámci diskuze se občané obce zpětně wátili k odpadovému hospodářství, dále k umistění
znaóek na začátku a na konci obce, m.j.ve vztahu k MČ Slovanka, kde je na karlovarské silnici
označeni začátku obce Stochov-Slovanka, a přitom tato část patří do katastru obce Tuchlovice.
Obec byla lryzvána, aby oslovila majitele v současné době neudržovaného pozemku 2266135

v MČ Slovanka n a zákonné ldržování zeleně. Diskutovalo se o prujezdnosti/neprujezdnosti ul,
U Pošty (do jakého mista umístit betonové bloky), o ošetření stěny pavilonu ZŠ nanotechnologií

Proti: 0
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(padl náwh na pokračování nátěru ostatních pavilonů), o aktuálně zpřístupněné.. anketě na
poradani kultumích a společenských akcí v obci a o jejím spolupořadatelství. Řešila se i
nedostatečná koncepce těchto kultumích akcí.

14. Závér
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20.30 hodin. Následující zasedání zastupitelstva

Jaroslav Pošta, starosta

ověřovatelé:

*.,**J ď-L-/
Milcna Reckziegelová Jiří Hlavsa
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